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RESERVATION 
 
Ärende 14: Vinstutdelning från Huge Fastigheter AB till Huddinge 
kommun 
 
Vi anser inte att det beslut som majoriteten i kommunstyrelsen idag har fattat är ett 
hållbart beslut. Dels för att det bygger på att man, för att kunna ta ut en så pass stor 
vinst ur Huge Fastigheter, har trixat med siffrorna och dels för att det är ohållbart att i 
dagsläget ta ut en så stor vinst ur ett bolag som skulle behöva använda sina pengar 
till underhåll av befintliga fastigheter och byggande av nya hyresrätter med rimliga 
hyror.  
 
Kommunen kommer enligt prognos att gå 76,5 miljoner kronor back under 2016. Att 
ta ut en, i stora stycken fingerad, vinst ur Huge är inte lösningen för att få rätsida på 
kommunens ekonomi. För att få rätsida på kommunens ekonomi finns det bara ett 
sätt att agera, nämligen att ha ett skatteuttag som svarar mot befintliga behov och att 
budgetera realistiskt för nämnderna istället för den nu rådande systematiska underfi-
nansieringen av nämndernas verksamheter.  
 
Pengarna som nu tas ut ur Huge Fastigheter beror bland annat på låga räntekostna-
der och reversering av nedskrivningar. Det innebär att det inte alls är givet att det 
trick som kommunstyrelsens majoritet nu förespråkar skulle gå att använda igen för 
att städa upp efter majoritetens katastrofala budgetprioriteringar. Vi menar att Huge 
Fastigheters pengar ska stanna i företaget och gå till underhåll av fastigheter samt 
nybyggnation av hyresrätter som ett led i att lösa bostadsbristen i kommunen, inte 
vara en kassako för att rädda ansiktet på den borgerliga majoriteten.  
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